
 
 

Interpellation S – Angående SD, M, KD och SVGs privatiseringsutredning 3: 

Kunskaper och kostnader som en följd av privatiseringsutredningen? 
Inom Region Gävleborgs samlade verksamheter finns omfattande resurser för kvalificerad utredning 
och forskning i form av exv Samhällsmedicin Gävleborg, Centrum för forskning och utveckling och FoU 
Välfärd. 
 
Trots den redan befintliga kapaciteten har SD, M, KD och Sjukvårdspartiet (SVG) inköpt konsulttjänster 
från bolaget Sirona för att ta reda på förklaringar till ekonomiska underskott för primärvårdsenheter i 
egen regi. 
 
Av lokalmedias rapporteringar kring utredningen framgår att ”Jennie Forsblom tycker att rapporten 
lyfter fram intressanta fakta som inte varit kända tidigare. Det är ett resultat av att den gjorts av en 
oberoende utredare och inte av regionen, menar hon.” (GD 2024-03-20 kl 18.00) 
 
Av utredningen framgår att arbetet bedrivits i 4 olika faser: en uppstartsfas, en fas av datainsamling, 
sammanställning, beskrivning och analys, en fas av tolkning av data och syntes samt en fas för 
slutsatser och rekommendationer. Arbetet påbörjades oktober 2023 samt slutrapporterades 
februari/mars 2024. Vidare framgår att konsultbolaget nedlagt minst 1200 timmars arbete. 
 
Bolaget efterfrågar ytterligare konsultuppdrag från regionstyret, vilket framgår av utredningen (se 
bilaga 1 nedan). Det efterfrågade uppdraget benämns Åtgärdsalternativ C – Fördjupad analys och får 
bedömas som mycket omfattande. 
 
Mot bakgrund av ovan önskar jag fråga hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande nedan: 
 

1. Varför har de egna forsknings- och utredningsresurserna ansetts otillräckliga för 
utredningsuppdraget enligt ordf HSN? 

2. Vilket arbete samt kunskaper har bolaget Sirona kunnat presentera som den egna 
förvaltningen och forsknings- och utredningsresurserna i RG ej kunnat bistå med enl ordf HSN? 

3. Vilka resultat är nya/tidigare okända med anledning av bolagets utredning enl ordf HSN? 
4. Vad har utredningen kostat? 
5. Är ordf HSN villig att till svaret på denna interpellation bifoga allt fakturaunderlag avseende 

kostnaderna för utredningen? 
6. Är ordf HSN beredd att köpa ytterligare konsulttjänster enl alternativ C? 
7. Vad bedömer ordf HSN att ytterligare köp av konsulttjänster enl alternativ C kostar? 
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Bilaga 1: Önskemål ytterligare konsultuppdrag 

 


